
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. januar 2014 kl. 19.00 

 

Fraværende: Peter og Kjarstein, begge med afbud. 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 17. december 2013 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Sagen vedr. et hegn opført udenfor skel 

behandles stadig. Der gives en sidste frist til at få hegnet fjernet.  

 

2.  

Bentes bunke. Der er kommet et par beboerforslag vedr. nyhedsbrevet. Bente vender dem med 

Kjarstein. Et par henvendelser fra medlemmer blev drøftet og vil blive behandlet.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels er i dialog med det asfaltfirma der asfalterede etape 8, 9 og 10 i 

2004. De har erkendt, at asfalten smuldrer. Der aftales en kompensation. Niels har rekvireret 

håndværker til at renovere baderum og køkken. De regnvandsproblemer, der er opstået på vores 

stier efter kommunens asfaltering af deres stier skal løses. Til næste bestyrelsesmøde vil Jørn lave 

en prioriteret liste over de stier, hvor der er store gener og meget færdsel. Disse vil blive udbedret 

først. Fællesrådet har fokus på Beder-Bering vejen. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter fraværende, men laver budgetopfølgning og mailer den til 

bestyrelsen.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge vil tænke over, hvordan hjemmesiden 

kan blive mere tidssvarende og læsevenlig. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder fortsat på eksisterende sager. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels foreslår, at bestyrelsen overvejer alternative 

muligheder, når der næste gang skal asfalteres i området. Der kan ligge en besparelse i at bruge en 

billigere (men stadig solid) metode på stamvejene og fortsat bruge den nuværende (dyrere) model 

på boligvejene. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Kjarstein fraværende. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars har talt med det medlem, som ønsker 

ændringsforslag til vedtægterne omhandlende manglende sanktionsmuligheder. Det blev aftalt, at 

Lars bringer et ændringsforslag op til debat på bestyrelsesmødet i marts 2014. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Babygyngen på Solvangen skal renses for alger. Bente underretter 

Alvin. Pris på etablering og asfaltering af beach-volleybanen er ca. 500 kr. pr. m2. John undersøger 

priser på nye håndboldmål inden næste bestyrelsesmøde. 

 

11.  

Eventuelt. Vi har i øjeblikket en praktikant i jobprøvning. Næste bestyrelsesmøde er tirsdag, d. 4. 

februar 2014, kl. 19.00. 

 

Referent: Bente Jensen 


